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Her er noen flere innspill dere må ta med inn.
 

«Ved eventuell rekruttering av nye ansatte vil det være viktig å kunne tilby store nok stillinger.»

Kan en bibliotekar bli ansatt på flere bibliotek da? Og hvordan tenkes løsning på dette. Vi som er en liten
skole blir kanskje da tiltenkt en liten stillingsprosent og dette vil få utfordringer i forhold til plassering av
bibliotektimer som vi bruker å spre over flere dager, slik at det tilpasses timeplanen og fag.

Hvordan tenkes bokbudsjett? En felles pott eller skal det være et budsjett for hvert bibliotek?

 
 
Med vennlig hilsen
 
Maria Husby Gjølgali
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Hei!
Er i utgangspunktet litt skeptisk på å flytte skolebibliotekressursen bort fra skolen og det handler om det som
står i saksfremlegget at enn skal miste kontroll og ikke få en hånd på rattet.
 
Dette punktet er også et punkt som jeg synes er litt diffust.

Når det gjelder lærebøkene er det skolene som må ha kontroll på dette, men det er mulig med en løsning
der skolen kjøper tjenester fra folkebiblioteket for å ivareta skolebøkene. På samme måte er kjøp av
tjenester for å ivareta skolebiblioteket et alternativ for dagens ordning.

Hva betyr det? Og de ressurser som vi bruker på skolebibliotek nå, hva tenkes med de ressursene?
 
Ser at det er noen fordeler med å flytte det over til en sektor og da spesielt på personaloppfølginga somkan bli
mer helhetlig.
 
 
Med vennlig hilsen
 
Maria Husby Gjølgali
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Hei alle sammen.
Kan dere lese igjennom det vedlagte saksframlegget som Kine har skrevet. Dette er et resultat av et vedtak som
ble fattet i forrige kulturutvalgsmøte.
Jeg ønsker å få innspill fra dere på dette før vi sender det ut som sak til neste møte i kulturutvalget 9/5‐18.
 
Jeg skal ha møte med Kine i morgen ettermiddag, og da skal vi diskutere dette videre. Håper å høre fra dere til da,
selv om det er kort frist.
 
Kine bad meg forresten si at vedlegget her ble skrevet etter kl. 21 i kveld, og det kan ordlyden bære preg av J
 
Mvh
Laila
 
 

Fra: Kimo Kine Larsen 
Sendt: tirsdag 24. april 2018 21:35
Til: Bragstad Laila <Laila.Bragstad@indrefosen.kommune.no>
Emne: Avtaler
 
Hei LailaJ
 
Dette er det jeg klarte nå i kveldJ Ikke se på tittel da det kun er en arbeidstittelJ Se igjennom det så tar vi en prat
i morgen. Tenker også å skrive om litt på samarbeidsavtalen slik at den matcher saksframlegget. Sender det også så
snart jeg har det klartJ
 
Mvh Kine


